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CONCEPT-BESLUITENLIJST van de openbare vergadering van de Gemeenteraad van 
de gemeente Heiloo op maandag 11 juli 2022.
Voorzitter (vz)             :          mevrouw M. ten Bruggencate 
Griffie                          :          mevrouw G.A. Beeksma
Raadsleden                : De dames M.P.C. Beemsterboer (Heiloo Lokaal), B.M. Bruin 

(VVD), M.C. Burkels (PvdA), M.L. van Heusden (Heiloo-2000), 
E.W. de Jong (GBH),  A. Nierop (PvdA), L.D. Veerbeek 
(Heiloo-2000).
De heren S.A.M. van Beusekom vanaf 21.30 uur (GBH), Y.E. 
Bras (PvdA), M.T. Brouwer de Koning (CDA), S.C. van Dokkum 
(D66), M.L. Engelsman (Heiloo-2000), H. Hiemstra (CDA), A.M. 
Hopman (D66), M.C.B.M. Klamer (Heiloo-2000), E.J. van Nass 
(Heiloo-2000), P.J.C. Soonius (D66), R.P. van Splunteren 
(VVD). A.M. Vroegop (VVD)

Afwezig MKG : S.A.M. van Beusekom sluit aan om 21.30 uur 
tijdens agendapunt 7.

1. Opening en mededelingen
- Welkom en opening openbare raadsvergadering door de voorzitter van de 

gemeenteraad, mevrouw M. ten Bruggencate. 
- Dhr. van Beusekom heeft aangegeven later aan te schuiven. 
-    Dhr. van Splunteren krijgt het woord. Hij feliciteert de burgemeester met het feit dat zij op 

8 juli jl. 1 jaar burgemeester was. Zij neemt een bos bloemen en applaus in ontvangst. 

2. Agendavaststelling 
De vz benoemt een aantal zaken :

1. Er zijn 11 Moties ingediend bij agendapunt 7.
Deze moties staan op Ibabs. Een totaaloverzicht staat ook op Ibabs en ligt op de 
tafels.

2. Afgelopen week is op verzoek van het presidium aan de concept-agenda toegevoegd 
punt 6:  Bestemmingsplan Westerweg 3070 A.

Dit punt wordt in stemming gebracht via hoofdelijke stemming.
Tegen : mw. Van Nierop, dhr. Bras, mw. Burkels, dhr. Hopman en mw. De Jong. (5 
stemmen) . 
De rest van de raadsleden is voor met 13 stemmen. 
Het punt wordt aan de agenda toegevoegd.

3. Er is een kleine aanpassing doorgevoerd bij punt 5. Dit betreft de vertegenwoordiging 
namens Heiloo in de gemeenschappelijke regelingen en in het bijzonder de 
vertegenwoordiging namens het college van Heiloo in Zaffier. 
(aanpassing is vermeld in de stukken) 

4. Verder geeft de vz aan rond 22.45 uur te  bekijken hoe ver de raad is met de 
afhandeling van de agenda. Afhankelijk van de voortgang zal zij een voorstel doen 
om deze vanavond te vervolgen of morgen verder te gaan.

De agenda wordt met voorgestelde toevoeging van extra punt 6  unaniem vastgesteld. 
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3. Afscheid huidige kinderburgmeester Jayden de vries en 
benoeming nieuwe kinderburgemeester Maurits van Schouten.

De burgemeester spreekt haar dank uit aan de huidige kinderburgemeester voor zijn inzet
de afgelopen 2 jaar. Hij ontvangt een oorkonde, een cadeau en een bos bloemen.
Ook de raadsleden Veerbeek en van Dokkum spreken hun waardering uit.
Daarna wordt de ambtsketen omgehangen bij de nieuwe kinderburgemeester. 
De burgemeester wenst hem succes namens de raad. Ook hij ontvangt een bos bloemen. 

4. Statutenwijziging ISOB
De raad besluit :
Goedkeuring te verlenen aan de ISOB voor de statutenwijziging zoals omschreven in het 
raadsvoorstel en bijlage. 
Aldus unaniem besloten.

5. Benoeming wethouders in Gemeenschappelijke regelingen 
De raad besluit:

1. Aan te wijzen als afvaardiging in verbonden partijen (raadsregelingen):
a. Vuilverbrandingsinstallatie Alkmaar en omstreken (VVI) – lid M.R. Opdam, plv. lid 

R. Vennik;
b. Recreatieschap Alkmaarder- en Uitgeestermeer (RAUM) – lid M. ten 

Bruggencate, plv. lid A.A. Tromp;
c. Gemeenschappelijke Gezondheidsdienst Hollands Noorden (GGD HN) – lid A.A. 

Tromp, plv. lid M. ten Bruggencate.
2. Kennis te nemen van de afvaardiging in verbonden partijen (collegeregelingen), 

zie bijlage. 
Aldus unaniem besloten.

6. Bestemmingsplan Westerweg 370A 
De raad besluit : 

1. Het bij het voorstel gevoegde bestemmingsplan Westerweg 370a te Heiloo, toelichting, 
planregels en verbeelding zoals vervat in de bestandenset met IMRO- codering 
NL.IMRO.0399.bpWesterweg370AHLO-0401, inclusief bijlagen, ongewijzigd vast te 
stellen;

2. Op grond van artikel 6.12 van de Wet ruimtelijke ordening de raad tegelijkertijd voor te 
stellen geen exploitatieplan vast te stellen ten behoeve van bestemmingsplan 
Westerweg 370a;

3. te bepalen dat voor de bepaling van de geometrische planobjecten gebruik is gemaakt 
van een ondergrond die is ontleend aan de Basisregistratie Grootschalige Topografie 
(BGT) met datum: 29 oktober 2019;

4. Overeenkomstig artikel 3.8 van de Wet ruimtelijke ordening het besluit tot vaststelling 
van het bestemmingsplan digitaal bekend te maken, te publiceren in de Uitkijkpost en 
het Gemeenteblad alsmede digitaal en in papieren vorm beschikbaar te stellen en 
gedurende een periode van zes weken vrij te geven voor beroep.

 Aldus besloten via hoofdelijke stemming.
Voor: H2000, VVD, D66 (v Dokkum en Soonius), CDA (12 stemmen) 
Tegen: PvdA, D66 ( Hopman) GBH (De Jong) en HL (6 stemmen) 
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7.Kadernota 2023 
De raad besluit : 
1. In te stemmen met de Kadernota 2023 – 1e Firap 2022;
2. In te stemmen met de volgende mutatie van de reserves:

Een onttrekking van € 51.842 voor de uitvoering van het project Verlevendiging ‘t Loo uit 
de bestemmingsreserve grote projecten;

3. De begrotingswijziging Kadernota 2023 – 1e Firap 2022 vast te stellen. 

Aldus besloten.
Voor: H2000, PvdA, VVD, D66, CDA, HL (17 stemmen)
Tegen: GBH ( 2 stemmen) 

Toezeggingen college : 
Allen: uitvoeringsprogramma coalitie akkoord komt z.s.m. naar de raad, zeker voor de 
begroting.
PH Opdam : zal met verkeerskundigen gaan kijken of er een second opinion kan 
plaatsvinden bij de oversteek Vennewatersweg.
PH Vennik : in het uitvoeringsprogramma van het coalitieakkoord komt het onderzoek naar 
een fonds sociale woningbouw aan de orde.
PH Tromp : 

- Na de zomer komt de planning aanbesteding jeugdzorg naar de raad.
- De raad wordt geïnformeerd over de conclusies van de bedrijfsvoeringstoets bij 

jeugdzorgaanbieders. Deze toets heeft bij de gunning plaatsgevonden.
- Na de zomer komt er een planning voor de Spot.

PH Ten Bruggencate : 
- Een eerste beeld aanpak nieuw onderkomen gemeentehuis komt na de zomer.
- In de jaarstukken BUCH komt een beeld van de personele nood. 
- Na de zomer komt Masterplan ’t Loo in bespreking met de raad

MOTIES 
De raad gaat akkoord met het voorstel van D66 om de motie “Versnelling uitvoering 
collegeprogramma ” het eerst in stemming te brengen. 
(was nr. 7.11 uit het overzicht en wordt nu 7.0).

Motie 7.0 ( was nr. 7.11) 
Versnelling uitvoering collegeprogramma H2000 PvdA VVD D66 HL (AANGENOMEN)
 
Overwegende dat de kadernota nog geen financiële en beleidsmatige vertaling van het 
collegeprogramma bevat en daarom beleidsarm aan de raad is voorgelegd. 
Het college gebaat is bij financiële en beleidsmatige ruimte om het collegeprogramma te vertalen in 
een uitvoeringsprogramma voor Heiloo.

De raad roept het college op om voor de behandeling van de begroting, in september, aan de raad het 
uitvoeringsprogramma gezamenlijk met de financiële gevolgen te presenteren en in de raad te 
bespreken.       en gaat over tot de orde van de dag.

Voor: H2000, PvdA, VVD, D66, HL (15 stemmen)
Tegen : GBH, CDA (4 stemmen) 
Stemverklaring : dhr Hiemstra1

Motie is aangenomen.

1 Stemverklaringen zijn direct per persoon te zien en te horen via :
via agendapunt en spreker via Raadsvergadering (royalcast.com)

https://channel.royalcast.com/heiloo/#!/heiloo/20220711_1
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Motie 7.1 Bestemmingsreserve duurzaamheid PvdA en GBH ( VERWORPEN)

Inhoud:
In het collegeakkoord van Heiloo staat de volgende ambitie opgetekend: ‘Heiloo wil een van de 
duurzaamste gemeenten worden van Nederland en streeft naar een klimaat neutrale 
energievoorziening in 2040.’
Een belangrijk onderdeel van het realiseren van een klimaat neutrale energievoorziening is het 
isoleren en verduurzamen van alle woningen in Heiloo. De gemeente speelt een belangrijke rol bij de 
regievoering hierop en bij het ondersteunen van inwoners hierbij.

Voor de uitvoering van deze ambities is financiële ruimte beschikbaar met dank aan de hogere 
rijksbijdragen aan de gemeenten die dit voorjaar zijn bekendgemaakt en die ook in deze kadernota 
zijn verwerkt. De tabel met de ontwikkeling van het structureel saldo in dit jaar en in de komende jaren 
laat zien dat tot en met 2025 per jaar ruim € 2 mln extra middelen beschikbaar komen van het rijk. Dus 
in vier jaar tijd ruim € 8 mln. 
Het huidige overschot op de begroting kan gebruikt worden om een bestemmingsreserve voor  
verduurzaming van woningen te vormen.
De raad draagt het college op:

- in het uitvoeringsprogramma van het college concrete invulling te geven aan een plan van 
aanpak voor de verduurzaming van woningen in Heiloo;

- bij de begroting 2023 voor dit doel een bestemmingsreserve op te nemen.
-

Voor: PvdA, GBH (5 stemmen)
Tegen : H2000, VVD, D66, HL, CDA (14 stemmen) 
Stemverklaring: mw. Veerbeek 2

Motie is verworpen.

Motie 7.2 Bouw huurwoningen locatie gemeentehuis PvdA CDA en GBH 
(VERWORPEN)

Inhoud:  
Er is in Heiloo een enorme behoefte aan huurwoningen. Aan sociale huurwoningen maar ook aan 
huurwoningen voor middeninkomen (met een maximumprijs van om en nabij € 1000).
Het percentage sociale huurwoningen in Heiloo blijft ver achter bij het door minister Hugo de Jonge 
opgedragen percentage per gemeente van 30%.
Het aantal locaties waar sociale en midden-dure huurwoningen gebouwd kunnen worden, is beperkt. 
In Zandzoom is vooral voorzien in koopwoningen. Ook bij inbreilocaties is het lastig huurwoningen te 
realiseren. Kortom: de mogelijkheden voor het realiseren van extra huurwoningen in Heiloo zijn 
beperkt.
Binnenkort verhuist het gemeentehuis naar het pand naast de bibliotheek. 
De huidige locatie van het gemeentehuis komt dan vrij. (Exclusief het monumentale deel van het 
gemeentehuis; dat heeft monumentale status.) Omdat deze grond in bezit is van de gemeente, kan de 
gemeente hier zelf bepalen wat er gebouwd wordt. Dit is dus een unieke mogelijkheid een aanzienlijk 
aantal extra huurwoningen te realiseren in Heiloo.

De raad roept het college op om op de locatie van het oude gemeentehuis huurwoningen te realiseren 
in categorie 1, 2 en 3. 

Voor: PvdA, GBH, CDA  (7 stemmen)
Tegen : H2000, VVD, D66, HL (12 stemmen) 

2 Stemverklaringen zijn direct per persoon te zien en te horen via :
via agendapunt en spreker via Raadsvergadering (royalcast.com)

https://channel.royalcast.com/heiloo/#!/heiloo/20220711_1
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Stemverklaring : mw. Nierop , dhr. Van Dokkum en mw. De jong 3

Motie is verworpen.

Motie 7.3  Eigen grond naar betaalbare huurwoningen CDA (AANGEHOUDEN) 

Motie 7.4 Evaluatie participatie verkeersplan PvdA (AANGEHOUDEN)

Motie 7.5  EV kabelgoot als extra voorziening CDA en VVD (VERWORPEN)
Inhoud: 
• De overgang naar elektrisch rijden een zeer grote uitdaging is de komende jaren. 
• Er vele situaties zijn dat inwoners niet thuis de auto kunnen laden omdat er een stoep tussen zit.
• Diverse gemeenten, onder andere in Zeeland maar ook de gemeente Zeewolde, inmiddels zijn 

overgegaan tot het tegen een redelijk tarief ter beschikking stellen van  EV-kabelgoottegels.
• Daarmee in een flink aantal gevallen een veilige oplossing mogelijk wordt gemaakt die bijdraagt 

aan de gewenste overgang naar elektrisch rijden, die bovendien in veel gevallen goedkoper is dan 
een openbare laadpaal.

• Het Collegeakkoord ten aanzien van duurzaamheid stelt dat nieuwe ontwikkelingen dienen te 
worden gestimuleerd.

De raad verzoekt het college:

In aansluiting op bijvoorbeeld de gemeente Zeewolde de raad een voorstel te doen waarbij de 
gemeente de inwoners faciliteert om tegen een redelijk tarief een EV-kabelgoottegel in de stoep te 
leggen. 

en gaat over tot de orde van de dag.

Voor: PvdA, VVD, CDA, HL (9 stemmen)
Tegen : H2000,  D66, GBH, (10 stemmen) 

Stemverklaring : mw. De Jong 4

Motie is verworpen.

Motie 7.6 Integrale aanpak stikstofcrisis GBH (VERWORPEN) 
INHOUD :

• Nederland forse stappen moet zetten om de stikstofuitstoot (ammoniak en stikstofdioxide) te 
verminderen en de natuurkwaliteit te verbeteren;

• Hiervoor een integrale en gebiedsgerichte aanpak nodig is;
• Een integrale aanpak betekent dat alle sectoren -zowel de landbouw,   als de industrie, de 

luchtvaart, de scheepvaart en de bouwsector- hieraan een bijdrage moeten leveren;
• Een gebiedsgerichte aanpak betekent dat het voor Heiloo gaat om het Noord Hollands 

Duingebied, de Eilandspolder en het Wormer en Jisper Veld; drie Natura2000-gebieden waarin de 
stikstofdepositie fors hoger is dan is toegestaan en die hierdoor op dit moment onder het niveau 
van een goede instandhouding zitten; 

3 Stemverklaringen zijn direct per persoon te zien en te horen via :
via agendapunt en spreker via Raadsvergadering (royalcast.com) 

4 idem 

https://channel.royalcast.com/heiloo/#!/heiloo/20220711_1
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• Er een afkapgrens van 25 kilometer van de bron geldt voor voor stikstofdepositie;  

En dat:
• In de afgelopen maanden de focus te eenzijdig is gelegd op de boeren, terwijl bedrijven als TATA 

en Schiphol tot de grootste stikstofuitstoters in deze regio behoren én een negatief stikstofeffect 
hebben op het grondgebied van Heiloo; 

• De agro-industrie, de veevoederbedrijven, de banken en de supermarkten grote winsten hebben 
gemaakt over de ruggen van de boerenbedrijven, maar tot nu toe buiten schot blijven als het gaat 
om de aanpak van de stikstofuitstoot; 

• Juist de boeren zo snel mogelijk de omslag moeten kunnen maken naar een kleinere, circulaire en 
stikstofbeperkende bedrijfsvoering;

• Boeren zo een grotere bijdrage kunnen leveren aan de biodiversiteit en een ecologisch 
verantwoord natuurbeheer; 

De raad verzoekt het college:
Er voor eind juli bij de Provincie NH bij brief op aan te dringen dat:

• iedere sector zijn verantwoordelijkheid moet nemen en zijn uiterste best moet doen om de 
stikstofuitstoot te verminderen; 

• de Provincie NH de grootste stikstofuitstoters in NH opdraagt hiertoe concrete, meetbare 
doelstellingen te formuleren ; 

• de Provincie NH de lasten en kosten van de stikstofreductie eerlijk verdeelt over de sectoren 
landbouw, industrie, luchtvaart en scheepvaart en het wegverkeer;

• en de lasten en kosten binnen de landbouwsector eerlijk verdeelt over de gehele keten van 
agro-industrie, veevoederbedrijven, banken en supermarkten;

• de Provincie NH nog voor eind 2022 komt met een ambitieuze, integrale aanpak voor de 
reductie van ammoniak en stikstofdioxide die gebaseerd is op een faire verdeling van de 
lasten en kosten; 

• de Provincie NH hierbij regionaal maatwerk levert (grootste vervuilers moeten de grootste 
reductie leveren, boeren moeten gesteund worden in hun transitie naar duurzame, circulaire 
en ecologisch verantwoorde landbouw);

en gaat over tot de orde van de dag.

Voor: GBH, CDA (4 stemmen)
Tegen : H2000, D66, PvdA, VVD, HL (15 stemmen) 

Stemverklaringen :  mw. Nierop en dhr. Hiemstra 5

Motie is verworpen.

Motie 7.7 Inzicht in sociale woningvoorraad Heiloo GBH  PvdA (VERWORPEN) 

Inhoud:

• De gemeente Heiloo op het verzoek van Gemeentebelangen Heiloo om inzicht te geven in het 
aantal sociale woningen (huur tot 763,47,- euro per maand en koop tot 250.000 euro) geen 
concrete cijfers kan bieden, maar verwijst naar een onderzoek van Companen: 
“De gevraagde gegevens zijn niet beschikbaar. Onderstaande tabel geeft wel inzicht in de 
samenstelling van de totale woningvoorraad, gesplitst in koop en huur (met onderscheid huur 
corporatie en particulier) en is afkomstig uit het woningmarkt-onderzoek 2021 dat Kennemer 
Wonen en de gemeente Heiloo hebbenlaten uitvoeren door Companen”;

• De Minister voor Volkshuisvesting en Ruimtelijke Ordening in mei 2022 aan heeft gegeven dat 
er haast moet worden gemaakt met het op peil brengen van het aantal sociale huurwoningen;

• De Minister hiervoor een norm wil stellen van 30%;

5 Stemverklaringen zijn direct per persoon te zien en te horen via :
via agendapunt en spreker via Raadsvergadering (royalcast.com) 

https://channel.royalcast.com/heiloo/#!/heiloo/20220711_1


7

• De Minister in het Tweede Kamer debat op 30 juni 2022 heeft aangegeven dat deze 30% 
geldt voor elke regio;

• De Minister in dit debat ook aangaf dat deze opgave voor steden mogelijk te groot is en dat de 
omliggende gemeenten daarom een extra inspanning moeten leveren; 

Overwegende dat:

• Het niet goed mogelijk is om doelstellingen ten aanzien van de sociale woningvoorraad te 
formuleren en de opgave van het Rijk te kwantificeren, zolang de gemeente Heiloo geen 
inzicht heeft cq. geeft in haar huidige voorraad sociale huur- en koopwoningen;

• Er sprake is van een kwalitatieve mismatch op de woningmarkt van Heiloo (er worden 1200 
grondgebonden dure eengezinswoningen te veel gebouwd ten opzicht van de vraag, die met 
name gericht is op betaalbare woningen); 

• Er een nieuw bestemmingsplan voor Zandzoom moet worden opgesteld en er dus een 
concrete mogelijkheid is om in te spelen op de nieuwste woningmarktontwikkelingen en eisen 
vanuit Den Haag; 

De raad verzoekt het college:

Voor eind augustus een overzicht aan de gemeenteraad op te leveren van het aantal huur- en 
koopwoningen in Heiloo dat op grond van de huidige indeling (huur tot 763,47 per maand en koop tot 
250.000 euro) behoort tot het segment sociale woningbouw.

en gaat over tot de orde van de dag.

Voor: PvdA, GBH, CDA (7 stemmen)
Tegen : H2000, D66, PvdA, VVD, HL (12 stemmen) 

Stemverklaring : dhr. Van Dokkum 6 

Motie is verworpen.

MOTIE 7.8 schrappen (nacht)vluchten Schiphol  GBH  PvdA (VERWORPEN)

INHOUD :
• De gemeente Heiloo al jaren ernstige overlast ondervindt van Schiphol; 
• Het aantal melders van vlieghinder uit de gemeente Heiloo bij het Bewoners Aanspreekpunt 

Schiphol (BAS) sinds 2017 verdrievoudigd is en dat de meeste meldingen in Noord-Holland uit 
Heiloo en Castricum komen;

• Het kabinet heeft voorgesteld om het maximum aantal vluchten van Schiphol eind 2023 terug 
te brengen van 500.000 naar 440.000;

• Dit aantal van 440.000 nog steeds veel meer is dan de 274.000 vluchten waarvoor Schiphol 
op dit moment een geldige natuurvergunning heeft;  

• Er in 2023 een nieuwe indeling van het luchtruim gaat plaatsvinden, waarbij het 
naderingsgebied van Schiphol wordt aangepast;  

• De gemeente Heiloo mede namens de Regio Alkmaar lid is van de BRS (Bestuurlijke Regie 
Schiphol) die hierover adviseert; 

Overwegende dat:

6 Stemverklaringen zijn direct per persoon te zien en te horen via :
via agendapunt en spreker via Raadsvergadering (royalcast.com) 

https://channel.royalcast.com/heiloo/#!/heiloo/20220711_1
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• De luchtvaartsector een van de grootste uitstoters is van CO2 en NOx en de stikstofuitstoot bij 
modernere vliegtuigen hoger wordt vanwege de hogere bedrijfstemperatuur van de motoren;   

• Nederland de NOx en CO2  uitstoot drastisch moet verminderen om de klimaatdoelstellingen 
voor 2030 te behalen; 

• De luchtvaartsector ook een grote uitstoot geeft van (ultra) fijnstof, dat allerlei 
gezondheidsklachten kan veroorzaken als astma, hart- en vaatziekten, hersenschade en 
(long)kanker;

• Nachtvluchten slaapverstorend zijn en dus nadelig voor de gezondheid; 
• De toenemende overlast een negatieve impact heeft op de leefbaarheid in de gemeente 

Heiloo;

De raad verzoekt het college:

Er in de BRS op aan te dringen dat:
• Schiphol het aantal vluchten terugbrengt naar  het niveau waarvoor Schiphol een geldige 

natuurvergunning heeft; 
• Bij het schrappen van het aantal vluchten start met het schrappen van de nachtvluchten;
• Bij de overige vluchten een start- en landingsroute alsmede vlieghoogte wordt gevolgd die 

voor Heiloo de relatief minste overlast oplevert.

en gaat over tot de orde van de dag.

Voor: PvdA, GBH, (5 stemmen)
Tegen : H2000, D66, VVD, CDA, HL (14 stemmen) 

Stemverklaring : mw. De Jong7

Motie is verworpen.

MOTIE 7.8 A schrappen Schiphol  PvdA (AANGENOMEN)
(motie is ter plekke en mondeling ingediend)

Dit betreft dezelfde motie als motie 7.8, waarbij echter de bullits 1 en 2 van het dictum zijn 
geschrapt.

INHOUD :
• De gemeente Heiloo al jaren ernstige overlast ondervindt van Schiphol; 
• Het aantal melders van vlieghinder uit de gemeente Heiloo bij het Bewoners Aanspreekpunt 

Schiphol (BAS) sinds 2017 verdrievoudigd is en dat de meeste meldingen in Noord-Holland uit 
Heiloo en Castricum komen;

• Het kabinet heeft voorgesteld om het maximum aantal vluchten van Schiphol eind 2023 terug 
te brengen van 500.000 naar 440.000;

• Dit aantal van 440.000 nog steeds veel meer is dan de 274.000 vluchten waarvoor Schiphol 
op dit moment een geldige natuurvergunning heeft;  

• Er in 2023 een nieuwe indeling van het luchtruim gaat plaatsvinden, waarbij het 
naderingsgebied van Schiphol wordt aangepast;  

7 Stemverklaringen zijn direct per persoon te zien en te horen via :
via agendapunt en spreker via Raadsvergadering (royalcast.com) 

https://channel.royalcast.com/heiloo/#!/heiloo/20220711_1
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• De gemeente Heiloo mede namens de Regio Alkmaar lid is van de BRS (Bestuurlijke Regie 
Schiphol) die hierover adviseert; 

Overwegende dat:

• De luchtvaartsector een van de grootste uitstoters is van CO2 en NOx en de stikstofuitstoot bij 
modernere vliegtuigen hoger wordt vanwege de hogere bedrijfstemperatuur van de motoren;   

• Nederland de NOx en CO2  uitstoot drastisch moet verminderen om de klimaatdoelstellingen 
voor 2030 te behalen; 

• De luchtvaartsector ook een grote uitstoot geeft van (ultra) fijnstof, dat allerlei 
gezondheidsklachten kan veroorzaken als astma, hart- en vaatziekten, hersenschade en 
(long)kanker;

• Nachtvluchten slaapverstorend zijn en dus nadelig voor de gezondheid; 
• De toenemende overlast een negatieve impact heeft op de leefbaarheid in de gemeente 

Heiloo;

De raad verzoekt het college:

Er in de BRS op aan te dringen dat:
• Bij de overige vluchten een start- en landingsroute alsmede vlieghoogte wordt gevolgd die 

voor Heiloo de relatief minste overlast oplevert.

en gaat over tot de orde van de dag.

Stemverklaring : mw. Veerbeek, dhr. Van Dokkum en mw. De Jong8

De motie is unaniem aangenomen

Motie 7.9 Toetsing minimaregelingen naar 130% sociaal minimum PvdA 
(VERWORPEN)

INHOUD

Met de huidige gierende inflatie worstelen ook in Heiloo steeds meer inwoners met het betalen van 
hun boodschappen. Dat geldt niet alleen voor minima, ook voor middeninkomens.

PvdA Heiloo stelt daarom voor de minimaregelingen (waaronder de energietoeslag) uit te breiden naar 
de doelgroep inwoners met een inkomen tot 130% van het sociaal minimum (is nu 120%). 

Ter indicatie van de kosten van deze maatregel: in de gemeente Hilversum heeft het college laten 
berekenden dat het verschil tussen 120% en 130% voor deze gemeente tussen de € 100.000 en 
€ 120.000 bedraagt op jaarbasis.

De raad verzoekt het college:
- de huidig gehanteerde inkomensgrens voor bijzondere bijstand en/of minimaregelingen van 

120% bijstandsnorm te verhogen naar 130% van de bijstandsnorm. 
- De financiële gevolgen van deze wijziging te verwerken in de begroting van 2023.

Voor: PvdA, GBH, (5 stemmen)
Tegen : H2000, D66, VVD, CDA, HL (14 stemmen) 

8  Stemverklaringen zijn direct per persoon te zien en te horen via :
via agendapunt en spreker via Raadsvergadering (royalcast.com) 

https://channel.royalcast.com/heiloo/#!/heiloo/20220711_1
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Stemverklaringen : mw. Veerbeek, mw. Nierop, dhr. Van Splunteren  en dhr. V Dokkum 9

Motie is verworpen.

Motie 7.10 Verkeer Heiloo Fietsdorp   CDA en PvdA (VERWORPEN)

Inhoud:

In 2018 is het verkeersbeleid 2018-2030 vastgesteld. Daarin heeft de raad van Heiloo een aantal 
uitgangspunten met elkaar afgesproken. Bijvoorbeeld dat Heiloo een fietsdorp is. 
Het onlangs gepresenteerde verkeersonderzoek concentreert zich op een specifiek aspect namelijk 
bereikbaarheid. PvdA Heiloo constateert dat Heiloo het predicaat fietsdorp dreigt te verliezen. 
Vastgesteld is dat een aantal wegen niet die kenmerken hebben die passen bij de wegtypering en die 
een veilige afwikkeling van het wegverkeer (langzaam en snel) bevorderen.

De raad roept het college op een plan van aanpak uit te werken hoe Heiloo als fietsdorp wordt 
ingericht, waaronder het aanpassen van de inrichting van de wegen daar waar nodig, conform de 
vigerende richtlijnen zoals opgesteld door CROW. Dit ter bevordering van de veiligheid van het 
langzame verkeer.

De raad roept het college op uiterlijk 1 februari 2023 dit plan van aanpak te presenteren.

Voor: PvdA, CDA, HL, (6 stemmen)
Tegen : H2000, GBH, D66, VVD (13 stemmen) 

Stemverklaringen: dhr. V. Dokkum, mw.  De Jong en dhr. Hiemstra   

Motie is verworpen.

6. Vragen vanuit de raad en mededelingen 
- Mevrouw De Jong heeft een opmerking over de wijze waarop een aantal 

coalitiepartijen omgaat met moties en inbreng van andere partijen. Stelt dat we  
kaderstellend bezig zijn  en dat de moties met elkaar besproken moeten kunnen 
worden. Mw De Jong  : als je de discussie uit de weg gaat en uitstelt tot de begroting 
zitten we hier voor joker. 

- De heer Klamer wenst iedereen een goede zomervakantie.
- De burgemeester heeft een mededeling over de opvang van asielzoekers in de 

noodopvang sporthal Vennewater. Afgelopen weekend zijn de eerste mensen 
ontvangen in de crisis noodopvang. De eerste dag ging prima. 
De tweede dag is er een conflict ontstaan, waarbij een deel van de mensen is 
weggegaan richting Alkmaar en tijdelijk is opgevangen in de opvang bij de 
wielerbaan. De mensen die het conflict zijn gestart zijn teruggestuurd naar ter Apel. 
Er zijn nu nog 20 mensen in de noodopvang en er komen nieuwe mensen aan. We 
spreken met het COA over de samenstelling zodat we hopelijk in de toekomst dit 
soort conflicten voor zijn. 

7. Sluiting 

De voorzitter wenst iedereen een fijn reces en sluit de raadsvergadering om 23.05 uur. 

Aldus vastgesteld in de openbare raadsvergadering van maandag 26 september 2022.

9 idem
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Deze vergadering is terug te kijken via de website van de gemeente (https://www.heiloo.nl/raad-en-college, tegel 
Vergadering (terug)kijken.
Voor meer informatie over de besluitenlijst kunt u terecht bij de griffie van de raad van de gemeente Heiloo: 
telefoonnummer 072-535 67 92 of griffie@heiloo.nl.

mailto:griffie@heiloo.nl

